
Tisztelt Elnök Asszony T. Képviselő testület. 

Álláspontom szerint az önsajnálatos előterjesztés számomra érthetetlen! A 

gépjárműadó és szolidaritási hozzájárulás kiveri a biztosítékot! Tessék 

mondani az ÖK. bérlakások után 1 MRD Ft. kintlévőség senkit nem zavar! 

Bokor István vezérigazgató másodszor is kritikát fogalmazott meg az 

életképekben, hogy a bérlők egy része, nem fizet több éve, illetve jogtalan 

használóval történő találkozás! Azaz a főbérlő kiadja albérletbe az ÖK. 

lakását! Vagy a Deák utcai orvosi rendelő félbehagyása, amely több száz 

millió forint vesztességet okoz! Ugye ez nem az Orbán kormány bűne? De 

beszélhetnénk László Tamás által megnyert pályázatról, amely ök. lakások és 
egyéb célt szolgáló 1,5 MRD. Ft. amelyet önök nem használtak fel és 

önként dalolva visszaadták ! Miközben a 2019-es előterjesztés 20 lakás 
felújításáról szol és csak 12 lakás felújítását engedélyezték! Mihály Zoltánné 

Kis Mária képviselő asszony írása a Bocskai u. ingatlan életveszélyes 

állapotáról életszerűen bizonyítja a hűtlen kezelést! 

Álláspontom szerint figyelembe kellene venni Szilvágyi képviselő úr korábbi 

javaslatát, miszerint a képviselők tisztelet díját meg kell vonni, mert a 

törvény ezt nem írja elő! A 2013. évi CLXV. tv. 1. § 3.p. felhatalmazása 

alapján állampolgárként magam is ezt javaslom! Tessék mondani a 630 M. 

Ft. adományt mire is kaptuk Orbán kormánytól? 

Ebben az esetben az előterjesztésben meghatározott vesztesség null szaldóssá 

válik! Érdekes az ~z előterjesztés, hogy a Fideszes képviselők lobbizzanak a 

kormánynál! Én arra kértem Hajdu László országgyűlési képviselőt, hogy a 
2021 es költségvetéshez nyújtson be módosítást az uszodánk megépítéséhez. 

Válasz az volt, hogy úgy is lesöprik! Igaz a szemkilövető főnöke úgy sem 
engedte volna beterjeszteni! Én Varga Mihály pénzügyminiszternek 3 MRD. 

Ft. megjelölésével megtettem! Én naiv állampolgár meg azt hittem, hogy a 
képviselők minket szolgálnak! 
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